

---

# 浙江吉利控股集团有限公司

## 生物多样性政策声明

### Zhejiang Geely Holding Group Co., Ltd.

### Biodiversity Policy Statement

生物多样性是人类赖以生存和发展的基础，是地球生命共同体的血脉和根基，为人类提供了丰富多样的生产生活必需品、健康安全的生态环境和独特别致的景观文化。浙江吉利控股集团有限公司（以下简称“吉利控股集团”“公司”或“我们”）作为全球化的汽车企业，深刻认识到自身保护自然生态的责任，也充分理解汽车行业对生物多样性产生的影响。基于此，我们持续加强生物多样性管理，提升生物多样性管理的透明度和规范性。

Biodiversity is the basis for human survival and development, and the lifeblood and foundation of the community of all life on earth. It provides human beings with rich and diverse production and living necessities, a healthy and safe ecological environment, and a unique landscape culture. As a global automotive company, Zhejiang Geely Holding Group Co., Ltd. (“Geely Holding”, “the Group”, or “we” for short) distinctly recognizes its responsibility to conserve nature, as well as the impact of the automotive sector on biodiversity. So we continuously strengthen biodiversity management by enhancing our transparency and standardization.

#### 1. 声明的目的 Purpose of the Statement

吉利控股集团基于联合国可持续发展目标(UNSDGs)、生物多样性公约(CBD)、昆明-蒙特利尔全球生物多样性框架(GBF)，承诺建立生物多样性管理体系，开展生物多样性保护行动，积极响应联合国 2050 年和自然和谐共生的愿景。此声明阐述吉利控股集团在全球运营、提供产品及服务过程中尽己所能，对保护生物多样性以及生态系统的策略和方法。

In alignment with the United Nations Sustainable Development Goals (UNSDGs), the Convention on Biological Diversity (CBD), and the Kunming-Montreal Global Biodiversity Framework (GBF), Geely Holding is committed to developing a

---

biodiversity management system and undertaking biodiversity conservation actions to strive toward the United Nations' 2050 Vision of "living in harmony with nature". This Statement outlines the strategies and approaches we adopt in our global operations, product provision, and service delivery to protect biodiversity and ecosystems to the best of our ability.

## 2. 适用范围 Scope of Application

本声明适用于浙江吉利控股集团有限公司及各下属业务单位。

This Statement applies to Geely Holding and all its subsidiaries and branches.

## 3. 我们的承诺与行动 Our Commitments and Actions

吉利控股集团在董事会层面设立可持续发展委员会，并下设由指导协同小组、ESG 工作组构成的 ESG 联合工作组，统筹推进全集团的可持续发展工作。

Geely Holding has set up the Sustainability Committee at the Board level, and the Joint ESG Task Force under the Sustainability Committee. The Joint ESG Task Force is comprised of the Collaboration Steering Group and the ESG Working Group, which coordinate and advance the sustainability efforts across the Group.

吉利控股集团根据自身经营现状，对汽车行业面临的生物多样性相关的风险和机遇进行评估，提出自然受益转型目标及相关行动领域：

After assessing the biodiversity-related risks and opportunities facing the automotive sector and considering the current operational status of the Group, Geely Holding has set forth the nature-positive transition goal and related actions as below.

**(1) 识别、评估、管理自然相关影响与风险。** 定期监测、评估全链路业务运营对生物多样性的影响与依赖、风险与机遇，并将自然相关的风险和机遇纳入企业战略规划、管理决策中。

**Identify, assess, and manage nature-related impacts and risks.** We regularly monitor and assess the impact and independencies of the entire value chain on biodiversity, as well as related risks and opportunities, and incorporate nature-related risks and opportunities into corporate strategic planning and management decisions.

---

(2) **强化自然受益型相关管理。**在 2025 年形成清晰的自然受益商业转型路径，在自然受益和商业发展之间建立良性循环，追求商业的可持续繁荣。

**Strengthen management related to nature-positive transition.** We will map out a clear roadmap for nature-positive transition by 2025, fostering a virtuous cycle between nature-positive practices and business development, and striving for sustainable business prosperity.

(3) **创建以车型和工厂为载体的典型情景应用。**开展原材料/车型级别和工厂级别的自然资本评估，致力于设计并发布自然受益概念车型，打造自然受益型工厂。

**Create typical scenario-based applications based on vehicle models and plants.** We conduct natural capital assessments on raw materials/vehicle models and plants, striving to design and launch nature-positive concept vehicles and build nature-positive plants.

(4) **推进自然受益型金属和矿物开采转型。**利用数字化手段提升供应链透明度，支持自然受益型矿产资源开采，减少或避免供应链上下游可能造成的自然损失风险。

**Promote the transition toward nature-positive metal and mineral mining.** We use digital tools for better transparency of the supply chain, and champion nature-positive mining to reduce or mitigate potential nature loss risks caused by the upstream and downstream of the supply chain.

(5) **向可持续的材料供应链转型。**逐步建立供应链对生物多样性的影响及依赖识别机制，强化原材料的自然受益属性。

**Transition toward a sustainable material supply chain.** We gradually establish a mechanism for identifying the impact and independencies of the supply chain on biodiversity, and contribute to the nature positivity of raw materials.

(6) **向节约和循环型生产转型。**发展节约和循环型生产，最大限度提升资源利用效率，积极履行全生命周期内的资源环境责任。

**Transition toward resource-efficient and circular production.** We promote resource-efficient and circular production to maximize resource efficiency and actively fulfill our resource and environmental responsibilities throughout the entire lifecycle.

---

(7) **向自然受益型能源转型。**提升可再生能源电力的使用，减少对化石能源的依赖，实现自然受益型能源转型。

**Transition toward nature-positive energy.** We increase the use of renewable electricity and decrease independency on fossil fuels to achieve a transition toward nature-positive energy.

#### **4. 回顾与进展 Review & Progress**

有关生物多样性领域的工作，我们将在年度可持续发展报告中披露。同时，公司会适时检讨此政策声明。

We will disclose our biodiversity efforts in our annual sustainability report. In addition, we will review this policy statement in time.

最新的进展请关注 <https://zgh.com/geely-esg/>。如有任何疑问或建议请联系我们 [sustainability@geely.com](mailto:sustainability@geely.com)。

For the latest progress, please stay tuned to our website: <https://zgh.com/geely-esg/>. If you have any questions or suggestions, please contact us at [sustainability@geely.com](mailto:sustainability@geely.com).